

Mr. Poulin, Sponsor of the petition of Centre Amusement Co. Limited, made a statement.

Mr. Poulin answered questions.

On motion of Mr. Clermont, it was agreed that a recommendation be made to the House seeking that Standing Order 90 be suspended in relation to this petition and that the said petition be received; that, as provided for by Standing Order 91(3)(a) and (c), charges of \$300 be levied; and that the Chairman of the Committee report to the House accordingly.

At 3:45 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

M. Poulin, parrain de la pétition de la Centre Amusement Co. Limited, fait une déclaration.

M. Poulin répond aux questions.

Sur motion de M. Clermont, il est convenu qu'une recommandation sera faite à la Chambre demandant que l'article 90 du Règlement soit suspendu à l'égard de ladite pétition et qu'elle soit recevable; qu'aux termes des dispositions de l'article 91(3)a) et c) du Règlement, des droits de \$300 soient perçus et que le président du Comité fasse rapport à la Chambre de la question.

A 15 h 45, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité,  
Fernand Despatie.  
Clerk of the Committee.